
Geacht college,

Naar aanleiding van uw beantwoording van mijn technische vraag betreffende een 
gedoogbeschikking en handhavingsverzoek voor Hollevoort 1 heb ik een vervolgvraag en 
wel de volgende:

Wat behelsde een principeverzoek van Hollevoort 1 in 2017 en wat was het antwoord van 
het college hierop en wat behelsde het nieuwe principeverzoek in 2019, wat was uw 1ste 
reactie daarop en is er een verband tussen beide principeverzoeken.
In 2016 is een handhavingsverzoek tegen het telen van hop afgewezen. 
In een schrijven van u aan Bakelse Brouwerij B.V. Van 14 juli 2020 schrijft u dat er een 
handhavingstraject loopt en dat dit wordt opgeschort.
Over welk handhavingstraject spreken wij hier en naar aanleiding waarvan is dit opgestart.
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